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INTERPELARE
Adresată:

Domnului lon-Marcel Ciolacu
Prim-ministrul României
Domnului Adrian-Ioan Vestea
Ministerul dezvoltării, lucrărilor publice și 
administrației
Domnului Marian-Cătălin Predoiu
Ministerul Afacerilor Interne

De către: Senator Diana IOVANOVICI-ȘOȘOACĂ
Circumscripția electorală: nr.24 IAȘI
Grupul parlamentar: Neafiliat
Ședința Senatului din data de: 25.10.2023
Obiectul interpelării: Situația construcțiilor și a străinilor în România

Stimați Domni,

Având în vedere faptul că în România, aproximativ jumătate din 
populația țării a ales calea pribegiei, fiind la nivel mondial țara cu cea mai mare 
migrație pe timp de pace și țara cu cei maai mulți copii născuți în afara 
granițelor țării, situație ce este cauzată de guvernările dvs, este uimitor cum se 
dezvoltă într-un ritm alert construcțiile de blocuri și ansambluri rezidențiale, 
având în vedere că românii nu se întorc.

Întrebarea legitimă este pentru cine se construiesc aceste apartamente, 
dacă românii nu se întorc, nu mai vorbim de puterea de cumpărare a românilor, 
întrucât prețul acestor locuințe este astronomic față de veniturile românilor?

Câți străini intră anual în România, câți rămân, pe ce perioade de timp și 
care sunt țările din care provin aceștia? Vă solicit să îmi remiteți situația cu 
privire la străinii din România pe ultimii 10 ani, defalcat pe fiecare an și țările 
de origine.

Câte locuințe s-au construit în România în ultimii 10 ani, defalcat pe 
fiecare an în parte și pe județ?

Câte locuințe sunt cumpărate și câte sunt închiriate, câți cumpărători sunt 
străini și câți români, defalcat pe fiecare an în parte și pe fiecare județ?
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Câte locuințe sunt nelocuite? Vă solicit să îmi remiteți situația acestora pe 
ultimii 10 ani, defalcat pe fiecare an și județ în parte.

Câte locuinte sunt detinute de cetătenii străini? Vă solicit să îmi remiteti 
situația pe ultimii 10 ani, defalcat pe fiecare an și județ în parte și țara de origine 
a acestor proprietari/chiriași.

Având în vedere conflictul dintre Ucraina si Federatia Rusă, câti cetăteni 
ucraineni au intrat în România de la începutul conflictului până în prezent, 
defalcat pe fiecare an, câți locuiesc în România, sub ce formă, câți au 
achiziționat locuințe? Vă solicit să îmi remiteți un raport cu situația acestora, pe 
județe.

Având în vedere conflictul dintre Israel și Palestina, în fapt extinderea 
conflictului din Orientul mijlociu, vă solicit să îmi comunicați câte persoane 
preconizați că vor veni în România pentru a se refugia de războiul de acolo? 
Există vreo înțelegere cu Israel în acest sens? Câți cetățeni ai statului Israel se 
vor muta în România? Unde vor fi cazați, ce județe vor primi cu prioritate 
cetătenii israelieni? Dar din tările arabe?

Suntem pregătiți pentru valul de refugiați din ambele tabere? Cum veți 
manageria conflictul dintre cele două tabere, care se va extinde și între ele în 
România, deja având mitinguri de ambele părți care au împărțit România în 
două?

Care este riscul de atentate în România?
Cum se respectă și se va respecta art. 3 alin. 4 din Constituție?:
(4) Pe teritoriul statului român nu pot fi strămutate sau colonizate 

populații străine.

Vă multumesc!
Solicit răspuns scris și oral.
Senator Partidul S.O.S. România
Diana IOVANOVICI-ȘOȘOACĂ
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